
Bestyrelsesmøde i 6 HK. d. 28.8 2015 

Tilstede: Lars Rasmussen, Claus Andersen, David Maagaard og Christian Munk. 

Der var ingen dagsorden. 

Der skulle vælges ny DSU formand, men det var uden kampvalg. Derudover var der ingen større vigtige 

punkter på HB mødet.  

Det nye holdturnerings-system er lovet færdigt d. 1.10 2015 og det skal testes weekenden d. 13. – 14. 

september. 

Medlemstallet i 6 HK er stadigt faldende og faldet er primært fra seniorerne (fra 345 til 332). 

Festugeturneringen bliver endnu engang afholdt i Chesshouse, men der mangler stadig tilmelding/ 

opbakning fra de enkelte klubber. 

I østjysk Grand Prix er følgende klubber med: Skanderborg, Silkeborg, SK68 og Chesshouse. Det kunne på 

sigt evt. udvides til et midtjysk GP med mulighed for at kunne invitere flere klubber. Forespørgsel til de 4 

klubber/ turneringsarrangører angående den mulighed.  

Ungdoms Grand Prix. Her vil DSU gerne gennemføre et arrangement/ turnering, men vi har allerede et 

velfungerende system, så det er svært at finde ekstra tid for børn. I princippet vil turneringen blive en kopi 

af Dansk skoleskaks turnering. 9 HK er i øvrigt ikke interesserede i at være med i et sådant samarbejde, 

selvom de tidligere har udvist interesse. 

Holdturneringen har tilmelding d. 4. okt. Vi har ikke kunnet invitere via hjemmeside-kalenderen, da David 

ikke kan implementere den endnu. Spørgsmålet er om vi skal have en alternativ kalender, indtil det 

fungerer. Ingen af de øvrige hovedkredse har i øvrigt implementeret kalenderen endnu. 

Måske skal vi have indført en topscore-præmie i holdturneringen, hvis en spiller vinder alle partier med 7/7 

eller 6/6 point. 

Intet nyt fra kasseren, systemet kører problemfrit nu. 

Juniorsamling. Træner Mads Boe stopper til jul, da han er blevet er blevet junior-landstræner. Det kan evt. 

lægges ud til de enkelte klubber om mulige alternativer til trænerposten.   

 

  

 


